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Styrelsemöte för Simris -Viarps Byalag Protokoll nr 8, 2023 

Tid: Tisdagen den 23 maj, kl 18.00 hos Mats Wallgren 

Närvarande: Annika Hallqvist, Johan Mannergren, Mats Wallgren, Lena Nydahl, Fredric 

Ferrari, Karin Lefvert, Lars Hägg och Andreas Rebert. 

§ 1 Genomgång av protokoll nr 7 

Vi gick igenom protokollet och det godkändes av de närvarande. 

§ 2 Ekonomisk rapport 

Johan meddelade att saldo den 23 maj är 48 133 kronor. 

§ 3 Stadgeändringar 

Vi gick igenom de ändringar Johan har gjort och i stort sett var vi överens om det nya 

innehållet. Vi beslöt att var och en tar en sista fundering och att det slutgiltiga beslutet tar vi 

på vårt arbetsmöte inför årsmötet och Simrisdagen. Vi bestämde också att förslaget med 

ursprunglig text och ändringar i rött ska skickas ut med kallelsen inför årsmötet. Andreas 

erbjöd sig att skriva ut det i färg. 

§ 4 Annika informerar om mötet med kommunen 

Vi beslöt att bifoga de noteringar som kommer ifrån kommunen. Bilaga 1 

§ 5 Eons inbjudan med middag och information 

Alla som har hus i Simris har fått en inbjudan att få en slutlig information om resultatet, vad 

gäller Eons projekt angående egen elförsörjning i byn som gick av stapeln från 1 jan 2017  

t o m 31 dec 2019. Inbjudan innefattar även middag i Håkans lada fredagen den 2 juni, med 

start kl 17.  

§ 6 Byakampen i Boule 

Annika informerade om Byakampen och vi bestämde att det i nästa info brev står en vädjan 

om fler deltagare. Även gärna på våra torsdagskvällar och att vi utökar så de som vill också 

kan träffas och spela på söndagar med start kl 14. 

§ 7 Valberedningen 

Karin informerade att hon mejlat till vår valberedning och meddelade att hon definitivt 

avgår vid årsmötet i år. Även vår valda revisorsersättare avgår då hon flyttat tillbaka till 

Stockholm. Karin föreslog också att valberedningen tar kontakt med övriga i styrelsen.  

§ 8 Våra aktiviteter – Midsommar – Årsmöte – Simrisdagen – Information ut 

Midsommar går av stapeln så som vår tradition bjuder. Det blir torsdagskvällen den 22 juni 

med start kl 18.00 

Informationsbrev skickas ut den 10 juni till medlemmarna och vi sätter upp inplastade brev 

på lämpliga platser i byarna. 

Årsmöte blir på dagen den 5 augusti i samband med Simrisdagen. Den 4 juli träffas vi för ett 

arbetsmöte där vi bestämmer hur, var mm. 
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Annika kollar med underhållning, några tips framkom. Mats kollar matalternativ och bord 

och stolar istället för de vi hyrt de senaste åren. Byalagets tält får vi sätta upp vid Simris 

Trädgård om det är det alternativet vi bestämmer oss för. 

 

      § 9 Övriga frågor           a) Stor fest b)     Utflykt 

a) Mats föreslog att vi skulle undersöka om intresse finns för en större fest i någon lämplig 

lokal. Vi diskuterade och kom fram till att vi kollar hur lokalen dit Eon bjudit in den 2 

juni ser ut och ev kan vara ett alternativ. Vi kom fram till att en sådan fest kanske är 

lämplig att hållas på våren, maj kanske i samband med någon helg då även våra 

”sommarhus” är bebodda? 

b) Lars föreslog att kanske ett guidat besök på Dag Hammarskjölds Backåkra kan vara en 

framtida utflykt och att man sedan dricker kaffe tillsammans på Löderups strandbad. 

Ingen dum idé tyckte vi och vi bestämde att höra på årsmötet vad våra medlemmar 

skulle vilja göra vad gäller båda dessa föreslagna aktiviteter. 

 

      § 10 Nästa styrelsemöte 

Vi bestämde att vi har ett arbetsmöte, där vi behandlar detaljerna kring årsmötet och 

Simrisdagen, hos Fredrik Tisdagen den 4 juli, kl 18.00. 

 

Vi avslutade mötet och tackade Mats för allt gott han bjöd på. 

 

 

 

 

 

 

 Annika Hallqvist   Karin Lefvert 

 Ordförande    sekreterare  



BILAGA 1 

 

 

 

Byalagsmöte inlandsbyar  

 
Datum: 10 maj 2023 Plats: Stora salen, stadshuset  

Representerade byar: Östra Vemmerlöv, Gladsax, Södra Mellby, St. Olof, Gröstorp, Simris, Hammenhög 

och Vitaby-Grevlunda  

Deltagande tjänstepersoner: Åsa Simonsson (samhällsbyggnadschef), Anna Eliasson (stadsarkitekt), Maria 

Florén (enhetschef planeringsenheten), Sandra Kapeller (landsbygdssamordnare), Carina Knutsson 

(trafikingenjör), Anna Bartels (projektledare) och Rebecka Hagerfors (kommunikatör) 

 

Simris  
 

• Önskemål om fler hundlatriner.  

Svar: Vi ser över frågan. 

• Det finns en fin cykelväg mellan Simris och Simrislund. Gräset intill cykelvägen, på sidan av åkern, 

föreslås låta växa för blomning och pollinatörer. 

Svar: I dagsläget är denna plats en slaghacksyta som klipps två gånger per säsong (en gång innan 

midsommar och en gång i september). För att gräsytan längs cykelvägen ska bli ängsyta krävs 

omläggningsarbete och visst underhåll för att inte gräset ska ta över igen. 2019 började kommunen 

arbetet med att göra om kortklippta gräsmattor till ängsytor och från noll ytor 2019 har vi i 

dagsläget ökat till 79 ängsytor på totalt 29 ha. Vi fortsätter att arbeta med omläggning av kortklippta 

ytor till ängsytor men arbetet saktas ner av den stora mängd klagomål som vi får från allmänheten 

vid omläggningsarbetet, därför har vi valt att gå långsamt fram. 

• Det finns en bänk längs cykelvägen samt en bänk inne i byn. Önskemål finns om att byta ut dess 

bänkar till nya 

Svar: Vi ser över frågan för eventuella åtgärder. 

• Lekplatsen och boulebanan. Mycket nytt och fint med en fin plantering. Planteringen behöver skötas 

om någon gång per år (efterfrågas). 

Svar: Det görs skötselinsatser löpande under året. 

• Bra 40-skyltning. 30-skyltning efterfrågas inne i byn på de minsta vägarna. 

Svar: Önskemålet ses över. 

• Det finns en gammal branddamm inne i Simris. Boende i Simris upplever den som osäker. Kan någon 

ta tag och se över den? Vad ska göras? 

Svar: Branddammen kommer ses över för att se vilka eventuella åtgärder som behöver vidtas. 

• Önskemål om belysning mellan Simris och Viarp. 

Svar: Kommunen har inte rådighet över denna väg, då det är Trafikverket som är väghållare. 

Önskemålet förs vidare till Trafikverket. 

• Önskemål om att Snurringen ska gå längre ut. 

Svar: I dagsläget är detta inte något kommunen planerar då det skulle innebära att den tidtabell som 

finns idag inte skulle kunna hållas och fler fordon skulle behövas. 

• Önskemål om fler parkeringsplatser i Simris samt ett par gästparkeringsplatser i det nya området 

Simris Gröna kyrkby. 

Svar: Detaljplanen medger ingen ytterligare parkering än den på privat tomt. Det är varje 

fastighetsägares eget ansvar att ordna boendeparkering, kommunen ansvarar endast för 

besöksparkeringar. 


